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          Тема выпускной квалификационной работы: «Газотурбинная установка мощностью 36 МВт» 	В данной работе выполнено проектирование газотурбинной установки мощностью 36 МВт по прототипу существующей газотурбинной установки MS5002E производства Genral Electric, входящей в состав ГПА-32 «Ладога». 	В работе выполнен расчет тепловой схемы, приближенный расчет компрессора, расчет турбины, расчет камеры сгорания, прочностной расчет лопатки, диска и ротора силовой турбины, описана конструкция установки.
        

        
          Theme of final qualification work: «Gas turbine installation 36 MW» In this work, the designing of a gas turbine installation 36 MW is complete as a prototype of existing gas turbine installation MS5002E producing by General Electric, which is a part of Ladoga 32 gas turbine plant complex. The work presents the calculation of thermal scheme, approximate calculation of the compressor, calculation of the turbine, the calculations of the combustion chamber, the strength calculation of the blade, disk and rotor of the power turbine, the description of the installation design is performed.
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